
Zápis ze zasedání školské rady konané 14. 3. 2022 

Přítomni: 

H.Králíková 

P.Wrlíková 

R. Ouhledová 

J. Hawryluková - distančně 

K.Budilová 

K.Rožníčková – namísto omluvené R. Ondrouškové 

Host – H.Kurasová - distančně 

Body k projednání: 

zájezd do Polska 

pronájem prostor v ZŠ veřejnosti 

příprava na příchod dětí z Ukrajiny 

konání lyžařského zájezdu ve školním roce 2022/2023 a možnost vzít si na něj i snowboard 

Rada projednala: 

Zájezd do Polska – rada projednala podrobnosti zájezdu do Polska (Krakov, Velicka, Osvětim) 

účastníkům zájezdu bude vzhledem k současné situaci (napadení Ukrajiny) nabídnuta možnost 

neúčastnit se 3,5 h programu v Osvětimi. Případně bude tato poslední zastávka nahrazena jiným 

místem – vzhledem ke konkrétní válečné situaci v době konání zájezdu. 

Pronájem prostor v ZŠ veřejnosti – prostory budou veřejnosti nabídnuty k pronájmu, až bude 

stabilizovaná situace (covid). Aby nedocházelo k rušení uzavřených smluv apod. 

Příprava na příchod dětí z Ukrajiny do ZŠ – členka školské rady paní Ouhledová nabídla škole své 

zkušenosti, kontakty a pomoc. Začleňování bude probíhat postupně dle metodiky. 

Paní starostka Rožníčková pozvala školu na den Integrovaného záchranného systému, který se bude 

konat 24.6. u MFC. 

Konání lyžařského zájezdu ve školním roce 2022/2023 – na radě bylo dojednáno, že bude možné vzít 

si na lyžařský zájezd snowboard namísto lyží. 

 

Zapsala – Hana Králíková 

 


